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ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

Αθήνα,  10/04/2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς:   Υπουργό  Υγείας 

 

ΘΕΜΑ:  «Τα στατιστικά στοιχεία διαψεύδουν την Κυβέρνηση περί 

επιτυχούς διαχείρισης της πανδημίας.» 

 

Αξιότιμε Υπουργέ, 

 

Προ περίπου δυο (2) μηνών, η Κυβέρνηση κήρυττε το «τέλος» της 

πανδημίας, αποδίδοντας το στην άκρως επιτυχημένη διαχείριση της από 

την ίδια. Δυστυχώς όμως, τα στατιστικά στοιχεία που παρέχονται 

καθημερινά από τον ΕΟΔΥ αποτυπώνουν ένα πρόβλημα θνητότητας , το 

οποίο δεν συνάδει με τους κυβερνητικούς διθυράμβους περί επιτυχούς 

διαχείρισης της πανδημίας. 

 

Σύμφωνα με στοιχεία του ΕΟΔΥ από την 15η Μαρτίου έως και την 7η 

Απριλίου έχουν καταγραφεί περίπου 1.130 θάνατοι πολιτών, πράγμα το 

οποίο αποδεικνύει ότι η διαχείριση της πανδημίας κάθε άλλο παρά 

επιτυχής μπορεί να χαρακτηριστεί.  

 

Επιπροσθέτως, σύμφωνα με στοιχεία της σελίδας  « ourworldindata.gr» 

για τις δυο τελευταίες εβδομάδες η χώρα μας είναι η μόνη πρώτη σε 

θανάτους στον σχετικό πίνακα από όλες τις χώρες των Βαλκανίων και της 

ανατολικής Ευρώπης με  μέσο όρο 75,89 θανάτους ανά εκατομμύριο 

πληθυσμού.  

 

Πρόκειται για στοιχεία που εκθέτουν ανεπανόρθωτα την κυβερνητική 

στάση και το αφήγημα της, περί επιτυχημένης διαχείρισης της πανδημίας, 

υποδηλώνοντας ότι η φράση «τέλος της πανδημίας» αποτελεί καθαρά 
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προϊόν πολιτικής απόφασης, που βασίζεται καθαρά πάνω σε 

κυβερνητικούς λόγους και φοβίες για την κατάσταση της αγοράς.  

 

Βάσει των ανωτέρω, 

 

Ερωτάται ο Υπουργός: 

1) Επιβεβαιώνετε τα στοιχεία που αποτυπώνουν την Ελλάδα στην 

πρώτη θέση με θανάτους στην ανατολική Ευρώπη και Βαλκάνια; 

2) Θεωρείτε ότι αριθμοί ενισχύουν τους κυβερνητικούς διθυράμβους 

περί επιτυχούς διαχείρισης της πανδημίας; 

3) Θεωρείτε ότι το «τέλος της πανδημίας» θα διαρκέσει όσο ακριβώς 

η τουριστική περίοδος; 

4) Σκέπτεσθε την παγίωση του εμβολίου ετησίως; Αν ναι, θα καταστεί 

αυτό υποχρεωτικό; 

                              Ο ερωτών Βουλευτής  

 

                            Αντώνιος Μυλωνάκης 




